

酒店及康樂會所

Hotels and Recreational Clubs



銀獎
Silver Award



香港喜來登酒店

Sheraton Hong Kong Hotel & Towers

香港喜來登酒店致力透過各項環保措施，實踐及推行環境保護及可持續性發展。酒店除了採用EarthCheck評分基準監控之外，亦參與集團全球性的環保項目－「30/20/20計劃」，目標在2020年前減少30%能源消耗和20%的用水量。

Sheraton Hong Kong Hotel & Towers is committed to environmental conservation and sustainability with various green initiatives. Besides adopting EarthCheck benchmarking, our hotel has also participated in the global corporate-wide project, "30/20 by 20", targeting to reduce 30% energy and 20% water usage by 2020.



廚房回收箱以顏色辨別收集項目，以便更有效分類回收。

Color-code waste separation bins in kitchens are used for an effective separation of wastes.



咖啡渣回收後可成為種植有機菇的原材料。

Organic mushrooms that were grown in recycled coffee grounds.



所有客房浴室均採用節水花灑頭，每分鐘可節省一加侖用水。

Water-saving shower heads are installed in all guestroom bathrooms which can reduce water consumption by 1 gallon per minute.



環保告示板令同事了解酒店的環保政策、目標、措施及成果。

The environmental notice board shows staff our sustainability policy, initiatives, measures and achievements.